



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

I am writing today to ask for your help. Recently, we have noticed that many of our residents have open containers of various snacks in their rooms. These snacks have been seen in and on bedside tables, as well as on windowsills and in closets, and drawers.

We are asking each of you that bring in food of any kind please do so in sealed containers, and notify our staff of the food that you are bringing in. According to Department of Public Health regulations, South Cove Manor is responsible for ensuring the safety of all food items brought into our building. If these food items aren't stored in sealed containers, we will have to remove those food items from resident rooms, which we clearly do not want to do.

Please help us to maintain the safety of all our residents by storing these food items in sealed containers as soon as possible.

Please let Li Chen, Michael O'Brien, or I know if you have any questions, and I thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

中華頤養院更新

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

我今天写信寻求你的帮助。最近，我们注意到许多院民的房间里都有打开的装有各种零食的容器。这些零食在床头柜、窗台、壁橱和抽屉里随处可见。

我们要求每一位携带任何种类的食物的人请使用密封的容器，并将您携带的食物告知我们的工作人员。根据公共卫生部的规定，中華頤養院有责任确保安全带入我们大楼的所有食品。如果这些食品没有存放在密封容器中，我们将不得不将这些食品从院民房间中移走，这显然是我们不想做的。

请尽快将这些食品存放在密封容器中，帮助我们维护所有院民的安全。

如果您有任何疑问，请告知Li Chen, Michael O'Brien或我，再次感谢您对中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form
to mail a check](#)





**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).